
Protokoll vid årsmöte i Strömsfors vägftirening2024-06-25 kl. 19:00

Plats: OK Kolmårdens lokal

Närvarande:
Rickard Andersson, ordftirande
Urban Larsson, ord. ledamot/vägfogde
Micael Hedström, kassör
Anders Törnqvist, sekreterare
Patrik Hedenqvist, ord. ledamot
Jens Erik Bergvin, suppleant
Anita Sved, suppleant
Bengt Malm, revisor
- samt ytterligare 13 medlemmar av vägforeningen.

§l Nlötets öppnande
Ordföranden Rickard Andersson öppnade mötet.

§2 Val av mötesordfiirande och mötessekreterare
Till mötesordförande valdes Rickard Andersson och till mötessekreterare valdes Anders Tömqvist.

§3 Godkännande av dagordning
Dagordningen lästes upp, samt godkändes av mötet.

§4 Godkännande av kallelse till årsmöte
Kallelsen till årsmötet har skickats ut enligt gällande regler, och godkändes av årsmötet.

§5 Val av två justeringsmän
Tilljusteringsmän valdes Hans och Mia Frisberg

§6 Fastställande av röstlängd
Röstlängden fanns tillgänglig på årsmötet.

§7 Sty relsens ftirvaltnin gsberättelse
Mötesdeltagama tog del av förvaltningsberättelsen för det gångna året, och godkände densamma.

§8 Revisionsberättelse
Revisor Bengt Malm redogjorde för revisionsberättelsen. Räkenskaper och forvaltning befanns vara
i god ordning.

§9 Fråga om ansvarsfrihet ftir styrelsen
I\{ötet bevi ljade styrelsen ansvarsfrihet.

§l0Inkomna motioner
Inga motioner har inkommit till årsmötet.

§11 Styretsens ftirslag till verksamhetsplan, samt underhålls- och fiirnyelseplan
Kassören redogjorde i korthet ftir de åtgärder som planeras under nästkommande verksamhetsår
Styrelsens förslag till verksamhetsplan godkändes av mötet.
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§12 Fråga om arvode till styrelse och revisorer
Styrelsens arvoden foreslogs vara oförändrade under nästkommande verksamhetsår. Förslaget
godkändes av mötet.

Ordforande - 7000 kr
Kassör-ll000kr
Sekreterare - 3500 kr
Vägfogde - 6000 kr
Ordinarie ledamot - 3000 kr
Revisor - 2000 kr
Mötesarvode - 400 kr

§13 Styrelsens ftirslag till utgifts- och inkomststat ftir 2023124 samt debiteringslängd
Debiterin gslängden fanns ti llgängli g på årsmötet.
Årsmötet beslutade att anta styrelsens ftirslag till budget, vilken innefattar ett oforändrat andelstal
om32 kronor per andel.

§15 Val av styrelseordfiirande
Till vägföreningens ordförande valdes Rickard Andersson

§16 Val av revisorer samt revisorssuppleanter
Till revisor under nästkommande verksamhetsår valdes Mari Malm. Varken någon ytterligare
revisor eller någon revisorssuppleant har stått att finna, var{ör styrelsen gavs i uppdrag att försöka
hitta kandidater till dessa poster.

§17 Val av valberedning
Till valberedning valdes Fredrik Johansson

§18a
Jens Erik Bergvin informerade om hur långt ftireningen "Bevara Kolmårdsskogen" kommit i arbetet
med att försöka rädda Kolmårdens vattentäkt från möjlig kontaminering om Ostlänken byggs.
Vidare om att få Trafikverket att forstå hur trafiken kommer att påverkas under tio år längs E4, i
Strömsfors och i delar av Kolmården.
Sträckan Stavsjö - Loddby är nu i princip klar att klubbas av Trafikverkets egen Juridik- och
Planavdelning och därefter av regeringen. Ansökan om all vattenverksamhet längs sträckan har
TRV lämnat till Mark- och Miljödomstolen i Växjö.
Föreningen riktar nu in sig på samråd med domstolen samt att överklaga till regeringen. Dessutom
Iörsöker foreningen påverka politiker och tjänstemän, såväl lokalt och regionalt som på det
nationella planet, liksom minisfar i regeringen samt medlemmar i berörda utskott.
De flesta problemen i vårt område, om Ostlänken byggs, kan elimineras om hela sträckan från
länsgränsen till Stenkullen byggs som tunnel.

§18b
Frågan om kommunens framtida övertagande av huvudmannaskapet for Strömsfors vägforening
bordlades vid foregående årsmöte.Vissa oklarheter rådde då om hur övertagandet ska gå till.
Dessa frågetecken har nu rätats ut genom samverkan mellan de största vägforeningarna och "Vi
Villaägare" i Norrköping med hjälp bland annat av Riksförbundet Enskilda Vägar (REV).
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§14 Val av styrelseledamöter och suppleanter
Till ordinarie ledamöter de kommande två åren valdes Urban Larsson, Patrik Hedenqvist och Bengt
Malm.
Till suppleanter det kommande året valdes Jens Erik Bergvin, Anita Sved och Micael Hedström.
Rickard Andersson och Anders Törnqvist valdes {tirra året på två år.



Vidare har kommunens beslut och dokument om hur övertagandet ska gå till funnits på

vägföreningens hemsida sedan hösten 2023.

Stromsfors Vägförenings styrelse foreslog därför att årsmötet säger ja till en intresseanmälan om att

kommunen övertar huvudmannaskapet, samt att s§relsen ffir i uppdrag att förhandla i samtliga

procedurfrågor i enlighet med lagar och forordningar, samt enligt REV:s rekommendationer'

Detta forslag antogs av ett enigt årsmöte.

§19 Övriga frågor
Ett antal utbytta väglrummor kommer att tas bort.
Önskemål om återställande av ex.vis Larumsvägen efter vinterns snöröjning framfördes'

Flera mötesdeltagare upplever vattentrycket i kranarna som undermåligt. Nodra ska kontaktas'

De hastighetsdärnpande åtgärderna inom foreningens område, såsom väggupp och skyltning,

diskuterades av mötet. Man var överens om att farthindren måste placeras på korrekt sätt, och att

samråd med berörda fastighetsägare härvid kommer att ske. Hans Frisberg erbjöd sig att vara

behjälplig rned detta.

Problemen kring den planerade avstängningen av Hagalundsvägen i anslutning till Sjöviksvägen

belystes av Patrik Hedenqvist, som kornmer att fortsätta bearbeta Norrköpings kommun och

Trafikverket i frågan.
Arbetet med dikesrensning i vårt område kommer att fortsätta.

Norrköpings kommun har under senare år undandragit sig ansvar for skötsel och underhåll av

lekparken i Strömsfors. Styrelsen avser att i någon mån förbättra lekplatsen, trots att detta inte faller

inom vägforen ingens an svarsområde.
Vändplatsen på Gnejsvägen kommer att åtgärdas.

Styrelsen förklarade hur snöröjarens ekonomiska ersättning fungerar, såsom jourersättning m'm.

§20 Protokolljustering och protokollets tillhandahållande
Protokolljustering och protokollets tillhandahållande på foreningens hemsida ska ske senast 2024-

07-l 5.

§21 Beslut om ftirfallodag ftir intretalning av vägavgift
Årsmötet beslutade om forfallodag {ör vägavgift, vilken bestämdes till2024-09-30.

§22 Nleddelande om plats där justerat protokoll är tillgängligt
Protokollet kommer att vara tillgängligt på vägföreningens hemsida.

§23 Avslutning
ördforanden tackade för visat intresse och avslutade årsmötet.

Strömsfors 2024-06-25
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Rickard Andersson, ordförande
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